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Alle hoofdleiders hadden zich ver -
zameld, de cijfers/ kampnummers
hingen verspreid over de zolder en de
beamer stond klaar. Enkele tientallen
nieuwe stafleden zaten vol spanning
te wachten of het zou gaan lukken om
een kampie te bemachtigen dit jaar. 
De voorzitter hield zijn praatje, de
LCKV-film werd weer een keer beke-
ken, er werd uitleg gegeven over wat
de bedoeling is van de inschrijving en
er werd verteld waarom het zeker een
goede keuze is om met ‘onze LCKV’
mee te gaan als leiding. En toen kon
het grote spektakel beginnen. Het
grote kampveroveringspel voor gevor-
derden. Rennen naar het kamp van je
keuze.
In de afgelopen jaren zat mijn kamp
steeds al vol, maar dit jaar hadden we
nog drie plekken… 
Leuk want het is een verrassing wie er
dan nog mee op kamp gaat. En het is
ook fijn dat je niet steeds iemand
teleur hoeft te stellen wanneer ze 
vragen of er nog een plekje vrij is. Dus
ook ik wachtte vol spanning. 
Wie zou onze staf compleet gaan
maken dit jaar?

Het startsein werd gegeven. En toen…
er gebeurde dus… niets…helemaal
niets… Er kwam niemand. Geen
teleurgestelde gezichten. Zelfs geen

extreem blije gezichten, geen ruzies…
niets van dat alles. Een aantal groenen
liepen doelbewust naar een kamp en
verder bleef het rustig. Zelfs een beetje
gezapig. Eerst dacht ik nog dat het aan
mijn kamp lag maar er zaten meer
kampen niet vol. Gelukkig diende zich
na een tijdje toch nog iemand zich als
tentchef bij ons aan maar we hielden
dus twee open plekken… En er bleven
meer kampen, die nog plekken over

hadden voor groene stafleden.
Hoe kan dat?! Teveel gelobbyd in de
afgelopen jaren? “De LCKV, daar kom
je toch niet tussen als je niet al van te
voren wat geregeld hebt?” Of is het
gewoon even een groene stafleden -
crisis… 
Is het een slecht jaar en zitten we in
een dipje? We gaan er misschien niet
achter komen maar bijzonder was het
wel.
Snel maar aan de nieuwjaarsborrel
daarna…  En het werd druk, heel druk.
Gelukkig een heleboel stafleden en
oud-stafleden via de Vrienden van
LCKV die dus gewoon nog wel weten
hoe leuk onze vereniging is. En toen
werd het toch nog heel gezellig. En
niet te vergete: we gaan weer op kamp! 
Het nieuwe seizoen is echt van start
en die lege plekke, die hebben we toch
zo wel weer opgevuld. Want dipje of
niet, wie wil er nou niet mee met de
LCKV?!

Hennie Verhaar-Kralt
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Het stormt aardig de afgelopen tijd.
Niet alleen de bomen laten zich de
windstoten tergend welgevallen, ook
in menig huishouden waaide er een
zenuwslopende wind. Ben ik wel of
niet ingeloot?! DE vraag  - of liever het

antwoord - waar iedereen
die zich heeft ingeschreven
zich mee bezig hield. Het
bevrijdende antwoord
kwam op 30 januari. Veel
vreugde maar ook droefe-
nis in Leiden en omstre-
ken. In deze "Opzet" krijg
je overigens een kijkje in de
keuken tijdens de loting!
Verder is de stormachtige
wind ook bij menig staflid
te bespeuren. Het nieuwe
jaar is begonnen en daar-
mee hebben inmiddels ook
de eerste stafvergaderingen
plaatsgevonden. Dat
brengt misschien wat rust

bij enthousiaste en zenuwachtige staf -
leden. Maar goed, welk stralend weer
het ook is. De LCKV-wind gaat nooit
liggen. Nooit!

Leon Krijgsman, hoofdredacteur

Wanneer je klaar bent 
met kamperen...
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Geboren

27 december 2015
Sem, zoon van Jos Verhaar en Myrthe van

Huizen

18 januari 2016
Gijs, zoon van Kim en Koen van der Poel

Belangrijke data

8 april
Staf infoavond

10 april
Infodag Sport & Spel

7 juni
Ouderavond Diever, Chaam, Wiltz en Nahin

8 juni
Ouderavond Terschelling, Bladel, 

Stoumont, Lieler

Groenendipje
Het was 2 januari 2016. Net bijge-

komen van Oud en Nieuw was het

alweer zover:  de Groenenmiddag.  

De Opzetter



De eerste terugkoppeling was dat wij
het als vereniging goed voor elkaar
hebben als je bedenkt dat wij voor
bijna 60 man in de natuur aan het
koken zijn! We hebben al veel stappen
gemaakt (o.a. RVS in keuken) maar
toch zijn er een aantal zaken die wij
kunnen verbeteren.

Schoonmaken
- Alle vaatdoekjes hebben dezelfde

kleur en worden overal voor
gebruikt. Het zou dus kunnen voor-
komen dat je de keuken staat schoon
te maken met het doekje waar net de
bril van de hudo mee is gedaan.
Binnen horeca moet alles te herken-
nen en herleiden zijn. Bijvoorbeeld
roze doekjes voor keuken, geel voor
hudo etc. 

- Pannen worden regelmatig
geschrobd en schoongemaakt, maar

hoe zit dit met de snijplanken?
Kerven en naden in het hout of
plastic bevatten heel veel bacteriën.
Hoe maak je dat nou goed schoon?

- Handig die pollepels boven de pan-
nen.  Maak jij ze schoon voordat je
gaat koken? Nee? De avond ervoor
hebben ze de hele avond stof staan
happen van het feestje in de keuken-
tent. (behalve in Stoumont )

- Weet jij donderdag nog hoe oud het
brood in de broodkist is? Waren het
nou die broodzakken links of rechts
in de kist? Advies: stickers op etens-
waren met dagen van de week zodat
je weet hoe oud iets is.

Korte en lange doelstellingen
Zo zijn er nog een aantal kleine zaken
waarop wij als vereniging kunnen ver-
beteren zonder al teveel aan de inhoud

van een kamp te sleutelen. Deze zaken
zijn opgedeeld in korte en lange termijn
doelstellingen en in fysieke verande-
ringen en praktische richtlijnen. 
De korte termijn veranderingen zoals
bijvoorbeeld gescheiden/goed gemar-
keerde trekkers voor tafels/hudo 
vinden jullie dit jaar al op kamp. 
De richtlijnen en voorlichting zijn
terug te vinden in de infomap en 
tijdens de infoavond zullen deze ook
aan de koks meegeven worden.
Daarnaast wordt er een schoonmaak-
plan opgesteld dat overeenkomt met
een schoonmaakplan zoals Keurmerk
Kindervakanties dit heeft. 

Al met al dus kleine stapjes om de
LCKV ook op het gebied van hygiëne
aan te laten sluiten op de verwachtingen
van de ouders en te laten zien dat we
over hygiëne hebben nagedacht..

We zien jullie graag op de info avond!
(in je schone onderbroek en met
gewassen handen ...)

Commissie Hygiëne - Erwin Schreve,
Wouter Segijn, Michiel Hardonk
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Zaterdag 30 januari: De Loting

Hygiene op kamp - deel 2
Vorig jaar is de Commissie Hygiëne binnen de vereniging van start

gegaan. Doel was om alle punten die op het gebied van schoon, veilig en

hygiëne binnen een kamp verbeterd kunnen worden te inventariseren.

Daarom is er het vorige kampseizoen een horeca deskundige op één van

onze kampen komen kijken. Er is gekeken op welke kleine punten wij 

kunnen professionaliseren zonder het vrijwillige karakter van een kamp te

veranderen.  

:

De dag begint om 9.30 in het pand. 
De laptops worden opgestart, de 

beamer aangesloten en we checken
of alles klaar staat voor de loting.

Hier zie je 'De Druk Op
De Knop'. Een paar
seconde later is de 

trekkingslijst bekend.

Het loopt nog 
niet storm, dus is het 

tijd om te lunchen.

En dan gaat het los! Er zijn een hoop 
die met ons contact opnemen. We hebben na 

de loting ongeveer 30 open plekken alsnog kunnen 
vullen en een hoop deelnemers kunnen helpen.

We kijken 
terug op een geslaagde dag!

We versturen de e-mails 
aan de ingelote deelnemers 

en ook aan de reserves.

Via de beamer lezen 
we mee met alle 

tweets en facebook -
berichten.

Het team zit klaar! 
We proberen zoveel

mogelijk reserves 
direct op open 

plekken te plaatsen.

Op die manier bepalen we een 
startgetal voor de loting.

De notaris leest de 
lotingsakte voor ...

... en deze wordt ondertekend.

Om iedereen snel en goed te woord
te kunnen staan, hebben we een

'veelgestelde vragenlijst'.

De notaris is gearriveerd! In deze
melkbus zitten pingpongballetjes

met een nummer er op...

... die blind getrokken worden.
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Zo eind januari, begin februari gaan

bij de meeste stafleden de kriebels

weer komen; tijd voor de eerste

stafbijeenkomst!

De kennismaking met de ploeg mensen
waarmee het komende seizoen de
leukste week van het jaar wordt
gedraaid. Het is altijd spannend om
zo'n nieuw gecreëerde groep mensen
voor het eerst bij elkaar te hebben.
Sommigen kennen elkaar (al lang),
anderen zijn misschien bekend van
naam en de groene stafleden zitten
met grote ogen, af te wachten wat er
allemaal gebeuren gaat.

Ieder hoofdleidersduo kiest voor hun
eigen manier om deze stafvergadering
in te vullen. En voor elke manier is
iets te zeggen. Zo zijn er inmiddels
vergaderingen geweest waarbij er - al
gourmettend - de bar van het pand vol
rook is gezet. Maar ook middagen
waarbij, onder het genot van drank en
spijzen, de eerste kennismaking en
bespreking plaats vindt. Hoe het
gebeurt maakt niet uit. Als het maar
gebeurt! 
Toch is het lastig om het iedereen naar
zijn/haar zin te maken. Wat zijn de
verschillende mensen gewend? Hoe
ging het vorig jaar? Wat is de norm? 

Alles vastleggen in een protocol gaat
ook weer te ver. Maar misschien is
juist dat verschil ook weer de charme.
Je hebt ieder jaar weer met een andere
groep te maken, dus een andere invul-
ling kan dan geen kwaad toch? Elkaar
leren kennen, de eerste afspraken
maken en daarna heb je nog een paar
maanden om het groepsgevoel tot
ongekende hoogte te laten groeien.
Het komt meestal wel goed. Vooral als
je weet dat er nog een stafweekend
komt waarbij het woord 'rustig' eigen-
lijk nooit van toepassing is...

Leon Krijgsman

1e stafvergadering

Waarom wilde je bestuurslid
Terreinen worden?
Ik ga al lang mee met de LCKV. Eerst
als deelnemer en later als staflid. Ik
wilde uiteindelijk  graag iets meer
doen voor de vereniging dan één keer
per jaar in de zomer. Ik ben drie jaar
lang bestuurslid geweest bij de scou-
tingvereniging in Leiderdorp, kamp
90-locatie, en haalde hier veel voldoe-
ning uit. Toen, door het vertrek van
Jilte, de functie van bestuurslid
Terreinen vrij kwam was dit een uit -
gelezen moment om meer te doen
voor de LCKV.

Wat ga je precies doen?
Ik zal gaan zorgdragen voor het vast-
leggen van de terreinen, de faciliteiten

op het kampterrein, het busvervoer,
de bagagebusjes die mee gaan op
kamp,  de outdoor-activiteiten en de
infomappen. 

Hoe zit het met de terreinen?
Komen er nieuwe? Gaan er 
verdwijnen?
Elk LCKV-terrein heeft zo zijn eigen
kwaliteiten, je moet gewoon goed
beseffen wat er waar mogelijk is. Als
je je hier bewust van bent is er geen
enkel terrein wat niet volstaat.
Ik zelf vind Wiltz een erg mooi terrein.
De mogelijkheden zijn hier te over en
alles kan. Outdoor-activiteiten, feest-
jes. Je hebt een beek, bossen voor
mooie tochten. In Wiltz hebt je echt
het idee dat je op vakantie bent omdat

je zo ver van de buitenwereld bent. 
De komende maanden zal er ook een
start worden gemaakt met een nieuwe
commissie, de Nieuwe Terreinen
Commissie. De eerste gesprekken
hiervoor zijn reeds gevoerd. De com-
missie zal actief op zoek gaan naar
mooie nieuwe terreinen, die aan alle
wensen van de LCKV voldoen.

Wil je nog meer kwijt?
Ik heb ontzettend veel zin in de werk-
zaamheden als bestuurslid en iedereen
kan mij altijd  benaderen voor goede
tips/opmerkingen/klachten. En we zijn
nog op zoek naar een nieuwe mede-
werker voor onze afdeling. 

Leon Krijgsman

Even voorstellen
Rustige kennismaking of knallende fuif? Nieuw bestuurslid Terreinen BOUDEWIJN KOPP

Naam

Boudewijn Kopp

Geboren

28-09-1989, Leiden

Woonplaats

Leiderdorp

1e kampervaring

Emst, 1999, deelnemer

Staf

1 x tentchef, 
2 x Sport&Spel, 
2 x adjudant

Dit jaar
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En verder zijn er nog een paar minder-
heden die aangeven dat de aanwezig-
heid van een chefkok (2%) en een
compleet ingerichte locatie (2%) 
wenselijk is. 

We zullen later in het seizoen nog
eens terugkijken om de ervaringen
van de locaties onder de stafleden te
peilen.... Was het goed of kan het
beter?!

Waar moet een goede locatie voor
een stafweekend aan voldoen?

Een luxe aangekleed en ingerichte

villa of een krakkemikkig hutje op

de hei? De locaties waar de staf-

weekenden worden georganiseerd

kunnen nogal uiteen lopen. Wat

heeft nu eigenlijk de voorkeur? 

We plaatsten een poll op de

Facebookpagina.

Zonnetje, korte broek, en net m’n
avondeten gehad en de dag is nog
maar net begonnen. Een perfecte start
van een dag voor een begeleider op
Terso.

Ik duw de rolstoel van “mijn” kamper
over het bospad. Sommige wat
zanderige stukken doe ik samen
met een collega begeleider. Al
snel stroomt het zweet over
m’n gezicht.  Dit tot grote
hilariteit van andere begelei-
ders. Tja, het was wèèr niet vroeg
vannacht -  of juist wel ... De meeuwen
waren in ieder geval al op en de zon
gaf inmiddels al meer licht dan de
olielamp in de vlaggenmast toen ik
naar bed ging.

Maar goed; ik heb een flesje water bij
me, les mijn dorst en zet een smartlap
in. Onze paspoorten waren zojuist bij
de -  in rode korte surfshort met doua-
nejas en pet  geklede  -  Australische
sportdouane goedgekeurd (of was het
nou spel?) en we haastten ons rustig
door naar het volgende onderdeel van
de survival.

De blanke top der duinen is vandaag
zwart ingepakt. Vanaf de top van het

duin loopt een brede strook landbouw -
plastic naar beneden. Als we dichter-
bij komen zien we onder aan het duin
een van de hoofdleiders half slapend
in een rubberbootje liggen. Ja, ja… iets
met energie verdelen hoor ik hem nog
zeggen toen hij ervoor koos deze post
te bemannen.

Met z’n allen rijden we  de rolstoelen

omhoog het duin op. Boven til-
len we de eerste deelnemer in
het bootje en  gooien,de impo-

sant hobbelige glijbaan nat en
duwen de boot het duin af. Voor

extra vaart staan er beneden ook nog
twee begeleiders die als een malloot
aan de boot verbonden touw staan te
trekken. Met een noodgang (en een
camera) dendert de ene na de andere
deelnemer het duin  af. Supertof ! 
De volgende onderdelen van de sur -
vival zijn ook superleuk. En waar er
geen ruimte is op de stormbaan voor
een rolstoel, tillen we de deelnemers
over hindernissen en door spinnen-
webben. Met je rolstoel onder een 
tijgernet door lukt ook niet, maar
gelukkig blijft de voorkant van je 
kleding ieder geval schoon terwijl je
met een deelnemer over grond schuift,
want onze kleding zit achterstevoren.
Op naar het ontbijt!

Je zal maar op kamp gaan!
Eén van de deelnemers van het

Wheelerkamp is door BNN

gevolgd voor het programma 

“je zal het maar hebben”. Er is

onder andere gefilmd tijdens de

dagtocht. De uitzending is 22

maart op NPO3.

POLL!!!

71% 
van de mensen die hun stem uitgebracht heb-
ben vinden dat de locatie in ieder geval afgele-
gen moet zijn van de bewoonde wereld. Deze
mensen zien niet graag dat de rust en regelmaat
van de omwonenden wordt verstoord door de
rumoer en rikketik van de LCKV.

41% 
vindt het een vereiste dat de locatie het gehele
weekend beschikbaar is. Dus niet delen met
enthousiaste scouts, padvinders of andere 
boswachters. (1% vindt dit geen probleem)

21%
zegt dat afstand geen bezwaar is. Als het maar
een mooi stekkie is!
6% wil overigens niet langer dan 60 minuten
rijden om daar te komen.

16% 
zegt een hele lege ruimte geen probleem te 
vinden. Zij nemen alles (van potten en pannen,
tafels en stoelen) zelf mee van huis

6% 
slaapt tijdens het stafweekend het liefst op een
gewoon bed. De overige 97% lijkt het dus niet
uit te maken. Luchtbedden, bankstellen, klap-
stoelen en pingpongtafels; alles kan gebruikt
worden voor het nachtelijke coma-moment.
(NB. 2%  geeft aan een luchtbed te prefereren) 



Nieuws van de voorzitters

Villa Vlaggemast

‘l histoire se repete
Voor wie geen Frans heeft gehad of het is vergeten: 

‘De geschiedenis herhaalt zich’.  Alweer gaan we ons 

verdiepen in de afwijkende kinderen die op het deel -

nemersformulier een gebruiksaanwijzing hebben. Tot onze

verbazing is er nu voor de hoofdleiders  weer een boekje

beschikbaar om op te zoeken wat een kamper allemaal kan

mankeren. Of waar die aan lijdt. Of eigenlijk waar zijn 

omgeving onder lijdt.  Dus wij van de villa gaan dan ook

maar op herhaling. Aan de beurt was een artikel over Frans

op kamp, dwz de Franse taal, dus dat krijgen jullie nu in de

volgende Opzet maar we vonden het wel geinig om de titel

alvast wel in het Frans te doen. De Fransen hebben namelijk

dit prachtige gezegde om uit te leggen dat gezeik altijd

wordt herhaald.  Wij houden daarom hier een pleidooi om

er niet aan mee te doen. En we zeggen het nog maar een

keer:  De kinderen waarover niets geschreven is, daar zitten

ze juist wel tussen, de pdd,ers de pdd’nossers de autisten in

allerlei verschijningsvormen en natuurlijk de adhd’ers. Wil je

ze allemaal weten check, dan even DSM op internet en er

gaat een gestoorde wereld voor je open. 

Je kan beter gewoon op kamp gaan en dat geldt zeker ook

voor al die kindertjes met hun pillendozen. Onder de vlag-

genmast is de analyse snel gemaakt. We hebben op kamp

eigenlijk nauwelijks last van die kinderen, dat komt:

A. omdat ze te moe zijn, 

B. omdat ze geen tijd hebben voor die zottigheid  

C. omdat ze de zottigheid die hun wordt voorgeschoteld

door de staf leuker vinden dan hun eigen stoornis.

Stel je voor, we staan ’s avonds laat bij de vlaggenmast en de

kinderen bereiden zich voor op de nacht. Vanochtend is het

baarmoederspel gedaan en de 12 jarige Kevin slentert

schuimbekkend voorbij, van de kranen op weg naar zijn tent

terwijl hij ondertussen nog zijn tanden poetst. In de ene

hand houdt hij een voddig toilettasje, in de andere een aan-

gebroken fles cola. Als hij ons ziet staan stopt hij en vertelt

ongevraagd met glinsterende oogjes dat hij een topdag heeft

gehad: Ik heb echt leuke dingen gedaan met me zaadcellen,

zeker bij drie van die chicks kinderen gemaakt, meldt hij

trots” Het schuim spat ons om de oren maar daar zitten wij

niet mee, een slok uit de colafles slaan we beleefd af. 

Anders moeten we er misschien uit vannacht. 

“Ja ja” zegt het kereltje begripvol en kijkt met een schuin

oog naar de keukentent waar Sjaak net een paar kratjes

klaar zet om de stafvergadering te faciliteren. Als Kevin weer

is doorgelopen zijn we het snel eens, een wereldventje, een

echte kamper. Maar stel je nu eens voor dat’ie dit thuis

doet, of op school? Nou, over de Sjaak gesproken, dat is

onze Kevin dan dus echt wel. Daar gaan een paar therapeu-

ten en apothekers flink aan verdienen en het is zelfs de

vraag of we Kevin ooit nog terug zien op kamp. Tsja, want

wij zijn natuurlijk wel normaal.

van de afdelingen

Omdat je niet het
hele jaar bij een 
olielamp kunt zitten!

Giovanni 
advies en onderhoud
06 46144953

Giovannies.nl

2016, de kop is eraf. De dagen van het
nieuwe jaar vliegen voorbij! De loting
van het komende seizoen was succes-
vol en ligt alweer even achter ons. 
We hebben een goede start gehad met
een bezettingspercentage van 83 
procent. De afdeling communicatie
maakt plannen om zoveel mogelijk
deelnemers te bereiken om deze bezet-
ting te verhogen. De afdeling deel -
nemers is iedere maandagavond bezig
om al deze deelnemers in te schrijven.
Uiteraard gaan de overige afdelingen
en commissies ook volop verder met
de voorbereidingen van het kamp -
seizoen.

Wat gaat er nog meer spelen naast de
voorbereidingen? Welke ideeën zijn
er? We gaan dit jaar een commissie
oprichten voor ons 100-jarig jubileum
in 2020. Hiervoor hebben we natuur-
lijk graag alle leuke anekdotes, feitjes,
cijfers en weetjes paraat. De verwach-

ting is dan ook dat het archief regel-
matig geraadpleegd gaat worden. Vind
je het leuk om na te denken hoe we
deze informatie uit het archief halen
en veilig stellen voor nog eens tiental-
len jaren? Geef je dan op bij het secre-
tariaat op secretariaat@lckv.nl.  Voor
een bijdrage aan ons 100 jarig jubi-
leum is nog wat geduld gewenst en
dien je de website staf.lckv.nl in de
gaten te houden voor meer informatie. 

Binnen het bestuur gaat er ook het één
en ander veranderen. In de komende
ledenvergadering zullen de huidige

Penningmeester en Eerste Voorzitter,
ondergetekende, aftreden. De start
van dit mooie avontuur kan ik me nog
goed herinneren. Op een doorde -
weekse dag kreeg ik een belletje van
een van mijn hoofdleiders, en tevens
bestuurslid, met de vraag of ik
Voorzitter wilde worden. Helemaal
onverwacht, overrompeld maar toch
ook enthousiast en vereerd kon ik deze
vraag na enkele weken positief beant-
woorden. De reis kon beginnen. 
En wat een mooie route is het! Alle
ervaringen die je meemaakt, de inspi-
rerende verhalen die je hoort, de blije
gezichten die je ziet en al het enthou-
siasme wat je om je heen voelt is over-
weldigend! Ik vind het dan ook fan-
tastisch dat ik een steentje heb mogen
bijdragen aan het bouwen van de leuk-
ste vereniging van Nederland. Bedankt
hiervoor en tot ziens!

Groet,
Roeland van der Willik

Wij zijn op zoek naar een

nieuwe penningmeester!

Tijdens de Algemene Ledenvergadering van april zal
Sanne Sauer aftreden omdat zij gaat verhuizen naar het
buitenland. Als penningmeester ben je betrokken bij alle
financiële zaken waar LCKV Jeugdvakanties mee te maken
krijgt. Je zal, in samenwerking met de andere afdelingen,
een begroting voorbereiden om zo de kampprijzen voor 
volgend seizoen te kunnen bepalen. Ook ben je verant-
woordelijk voor het opstellen van de jaarrekening.

Daarnaast houd je samen met de medewerkers van de
afdeling Financiën alle betalingen en facturen in de gaten
en dragen wij er zorg voor dat alles op tijd betaald wordt.
Heb jij een financiële of bedrijfskundige achtergrond en
heb je zin in een mooie uitdaging? Stuur een mail naar
financien@lckv.nl



Pieter Versnel 

Timmer- en onderhoudsbedrijf

Bedrijvenweg 9 - G, 2351 BC Leiderdorp

Telefoon 071 - 589 11 57, Fax 071 - 589 63 03

E-mail info@maatwerk-leiden.nl

Lid van de Vereniging van Estate Planners voor het Notariaat
Koningin Wilhelminalaan 8, 2252 GN Voorschoten Tel: 071-5614040
Postbus 19, 2250 AA Voorschoten Fax: 071-5619063
kantoordelahaije@notarisvoorschoten.nl www.notarisvoorschoten.nl

Dinsdagavond spreekuur van 19.00 tot 21.00 uur op afspraak voor een gratis 
informatief gesprek (max. 30 min.) voor een check van uw huidige testament, 
samenlevingsovereenkomst of huwelijksvoorwaarden.

Wie wordt de nieuwe penningmeester? Stem op lckv.nl

A. Joseph "Sepp" Blatter B. Peter Jan Kaktus C. Martin Shkreli

Peter Jan heeft niet alleen veel
verstand van geld, hij is ook heel 

leuk met kinderen.

Zowel de EHBO kist als de 
boekhouding zijn bij Martin in 

goede handen.

Naast een scherp financieel inzicht
heeft Sepp jarenlange ervaring 

op Sport & Spel gebied.


